
 

 

DJUPEKLO VEL OG BÅTFORENING 
 

INNKALLING	TIL	ÅRSMØTE	–	LØRDAG	29.	JUNI	2019	

Kl	16:00	ved	kioskhytta	
 

Til behandling: 
 
1) Konstituering 

a) Godkjenning av de fremmøte medlemmene. 
b) Valg av møte sekretær. 
c) Valg av to medlemmer til å undertegne protokollen. 
d) Spørsmål om møtets lovlige innkalling. 

2) Styremøter / annen aktivitet 
3) Kioskhytta 
4) Båthavn 
5) Økonomi 
6) Diverse 
7) Innkomne forslag 
8) Valg:  

a) Formann 
b) Båthavnsjef 
c) Sekretær 
d) Visebåthavnsjef  
e) Medlem av valgkomiteen  

9) Eventuelt 

VELKOMMEN!	



 

 

 

	

ÅRSBERETNING	FOR	DRIFTSÅRET	2018/2019	
 

 
 

1. STYRETS SAMMENSETNING, REVISOR OG VALGKOMITEEN. 
 

Leder   Ole Morten Merli  Valgt 2017, på valg i 2019 
Kasserer  Roger Olavesen  Valgt 2018, på valg i 2020 
Sekretær  Christian Stenberg  Valgt 2017, på valg i 2019 
Båthavnsjef  Reidar Jensen   Valgt 2018, på valg i 2019 
Visebåthavnsjef Egil Berg Olsen  Valgt 2018, på valg i 2020 
Styremedlem  Bjørn Olsen   Valgt 2018, på valg i 2020 
 
Revisor  Øystein Magnussen  Valgt 2018, på valg i 2020 
 
Valgkomité  Jon Atle Sagabraaten  Valgt 2018, på valg i 2020 
    Einar Eide Fredriksen  Valgt 2017, på valg i 2019 
  

 
2. STYREMØTER OG ANNEN STYREAKTIVITET. 
 

Styret har avholdt i alt fem styremøter fordelt over driftsåret. Styret har planlagt og 
gjennomført flere oppgraderinger av anlegg. Styret har hatt kontakt med kommunen, 
svart på henvendelser fra medlemmer, samt informert om vel- og båtforeningen til nye 
hytteeiere i Djupeklo. Styret har også i år organisert båthavnvaktene. 
 
Forrige årsmøte besluttet å «digitalisere» foreningen. Det ble bestemt at styret skulle 
samle inn epostadresser til samtlige medlemmer og at kommunikasjon med 
medlemmene skal foregå via epost. Oppdatering av medlemslistene har tatt mye tid 
men er nå i orden. I vinter ble første forsøk med utsendelser av årsbrev, fakturaer og 
vaktlister. Foreløpig er det 15 medlemmer som tilsynelatende ikke har reflektert over 
dette, men dette vil antakelig løse seg etter purringer.  
 
Kommunen har laget felles retningslinjer for mindre båthavner for å etterleve 
fylkesvise krav til miljøvennlig drift. Foreningen er med i denne ordningen. 
Virksomheten i havnen medfører potensielle miljøutfordringer og det er nå satt krav 
om avfallshåndtering og etablering av rutiner for dette. Det vil bli satt opp skilt med 
informasjon til gjestehavnbrukere om hvor det finnes søppelkasser og papirkontainer. 
Det vil også bli satt opp skilt om håndtering av medlemmers avfall. Styret oppfordrer 
alle medlemmer til å ikke kaste miljøfarlig avfall i ordinære søppelkasser.   
Det blir lagt ut informasjon om dette på foreningens hjemmeside.  

 
 
3. KIOSK/KIOSKHYTTA 



 

 

 
Reidar Jensen har leid kiosken i en ny periode. Han startet opp salg den 15. juni. 
Plattingen ved kiosken er etterlengtet skiftet ut.  
 

 
4.       BÅTHAVNA 
 

Følgende vedlikeholdsarbeid har blitt utført i båthavna: 
• Bunnforholdene er bedret der plassene har vært grunne. 
• Oppstillingsplassen for båthengere er gruset og tilrettelagt for flere hengere. 
• Styret har iverksatt prosess vedr bygging av ny verktøybod/vaktbod.  
• Forefallende reparasjoner på anlegg og brygger.  

 
 
Medlemmer som har båtplass til utleie oppfordres til å ta kontakt med båthavnsjef 
Reidar Jensen. Styret minner om at båtplassene er beregnet med ca. 2 meters bredde.   
 
Vi besørger selv vakthold i egen havn med egne medlemmer iht utsendt liste. 
Oppmøtetid er kl 22:00. Styret minner om årsmøte vedtak fra 2013: 
 

Styret sender ut vaktliste per post sammen med årsbrevet, samt at alle blir 
kontaktet per SMS ca. 7 dager før oppsatt vakt. Gebyr for ikke å møte til vakt 
når man gir beskjed om dette på forhånd er p.t. kr 900. I de tilfeller der 
medlemmer unnlater å gi beskjed, har styret innført et ekstra straffegebyr på kr 
1.000, altså totalt kr 1.900 for ikke å møte til vakt OG uten å gi beskjed. 
 

5. ØKONOMI         
 

Økonomien pr. 31.12.18 er under kontroll, vi har en sunn økonomi. Forutsetningen om 
fortsatt drift er til stede. 
Hoved utgiftene er knytter seg til drifts- og vedlikeholdsutgifter på båthavna, samt 
utgifter og renovasjon og vann/avløp i kioskhytta. 
For årene fremover står vellet foran investeringer i: 

• Reparasjon eller ombygging av verktøy boden.  
• Etablering av nye brygger som erstatning for "stål-bryggen" 

   
  
 Saldo pr. 20.06.19 er ca. kr 260 000,-. 

  
 

6. DIVERSE 
 

 
Dugnader: 
Hittil i år har det vært arrangert dugnad lørdag 15. juni. Det var godt oppmøte med ca 
35 medlemmer og det ble utført mye bra og viktig arbeid. Som vanlig blir det arrangert 
en ny dugnad mandag 15. juli kl. 16.00, oppmøte i båthavna.   
Styret oppfordrer flere medlemmer til å møte opp!  
 



 

 

Styret er ikke kjent med utvikling i prosessen om salg av forsvarets eiendom. 
Komiteen som ble nedsatt etter årsmøtet i fjor, som skal ivareta vellets interesser ved 
et eventuelt salg antas likevel å være aktuell og relevant. 
 
  

7. INNKOMNE FORSLAG 
Ingen forslag mottatt pr 21. juni 2019.  
 
 

8. HENVENDELSER TIL STYRET 
 

Styret har mottatt henvendelser fra flere av vellets medlemmer vedrørende eierskifte, 
båtplasser, båthavnvakter, samt vann og avløp til hyttene. Vellets e-postadresse er 
post@djupeklo-vel.org. Adresse  
 
 
  

Djupeklo, 27. juni 2019 
 

Styret 
 

Ole Morten Merli  Roger Olavesen  Bjørn Olsen 
 

Egil berg Olsen     Reidar Jensen  Christian Stenberg 


